
Amb la col·laboració
de:



AUDIÈNCIES PÚBLIQUES 2022-
2023

El projecte d’Audiències Públiques a les Franqueses del Vallès es
va aprovar per la JGL el juliol de l’any 2021, després d’un procés
d’anàlisi i creació realitzat amb el suport de la Diputació de
Barcelona.

Les Audiències Públiques són espais de participació ciutadana on
s’expressen i s’escolten de primera mà quines són les realitats en
les quals viu la població, quina és l’efectivitat dels serveis i dels
recursos públics i també són espais per cercar solucions
conjuntes amb la corresponsabilitat i la implicació de tots i totes.
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Audiència Pública Joves 

Dimarts, 29 de novembre
Espai Can Prat
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UN MUNICIPI ON VIURE I GAUDIR

✔ MANQUEN  ESPAIS DE TROBADA, PUNT D’INFORMACIÓ I SERVEI DE PSICOLOGIA PER A 
JOVES

A l’audiència es parla de la manca d’espais atractius per als joves, que es destinin a trobades i amb
un bar a preus assequibles. A més, es troba a faltar un punt d’informació sobre temes diversos o
incorporar un servei de psicologia en els espais ja existents.

Actualment existeix el servei del Centre Municipal de Joves de les Franqueses, amb dues
localitzacions: a Corró d'Avall és a la Nau del Centre Cultural Can Ganduxer; i a Bellavista, al Centre
Cultural de Bellavista. Aquest servei està pensat per a joves a partir de 12 anys, on s’ofereix
acompanyament, orientació i també un divers programa d’activitats formatives i de lleure. Pel què fa
a un possible nou espai de trobada s’explica que cal buscar el lloc adequat que permeti ubicar-hi
una zona de bar, punt d'informació, sala de concerts, etc... Una possibilitat podria ser els
equipaments de les antigues naus militars, que amb les obres de la R3, hi haurà una connexió
subterrània. Una altra possibilitat seria l’espai de Can Font.

S’explica que la gestió de la cafeteria del Centre Cultural de Bellavista on s’ubica una de les dues
biblioteques del municipi està en licitació i la voluntat és que esdevingui també un espai de trobada
i de dinamització comunitària.

SERVEIS
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✔ MILLORA DELS EQUIPAMENTS ESPORTIUS

Durant l’Audiència es demana la millora de diversos equipaments / espais per a la pràctica 
esportiva: es sol·licita una millora del manteniment de la zona de skate park, es comenta que el 
Club de Tir amb Arc no té prou espai i s’exposa que la sala de màquines del Complex Esportiu es 
troba molt atapeïda en horari de tarda.

Pel què fa al manteniment dels skate park, la zona de ciment té una neteja regular i s’ha canviat 
recentment la part de la fusta. Hi ha una proposta per a la realització d’un patinòmetre.

En relació amb el Club de Tir amb Arc s’exposa la dificultat d’aconseguir més espai, tot i que es pren 
nota d’aquesta necessitat. És un municipi que a data d’avui compta amb 41 entitats esportives.

En aquest sentit, destacar que les Franqueses del Vallès ha estat escollida Vila Europea de l’Esport 
2024, candidatura que té com a eix vertebrador la vessant social de l'esport més enllà de la 
competició.

Sobre la manca d’espai a la sala de màquines del Complex esportiu municipal, s’explica que fa un 
temps es va realitzar un estudi per buscar espais de creixement dins de les instal·lacions. Una de les 
possibilitats que es plantejar era la ubicació de la sala de màquines on actualment hi ha la cafeteria. 
De moment però, a curt termini no es preveu realitzar aquest canvi.

UN MUNICIPI ON VIURE I GAUDIR
MANTENIMENT I MILLORA D’EQUIPAMENTS
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https://www.lesfranqueses.cat/actualitat/noticies/2023/03/27/les-franqueses-escollida-vila-europea-de-l-esport-2024


UN MUNICIPI ON VIURE I GAUDIR
ESPAI PÚBLIC

✔ESPAI PÚBLIC

Durant l’audiència es parla de la zona de les casernes com un entorn d’oci. Sorgeix el tema de la
perillositat que presenta aquesta zona.
També es comenta la sensació que l’arbrat del carrer Barcelona es canvia massa sovint.

Durant l’Audiència s’explica que a la zona de les antigues naus militars hi ha prevista una reordenació
urbanística. Aquesta preveu una zona d’aparcament, un espai lliure de vehicles per tal que la gent hi
pugui passejar amb seguretat així com un pas segur entre la carretera de Ribes i les naus militars
millorant l’enllaç d’aquestes dues zones.

S’explica que sempre que s’intervé en l’arbrat és perquè hi ha informes tècnics que indiquen la
necessitat de l’actuació.
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UN MUNICIPI ON VIURE I GAUDIR

✔ACCÉS A L’OCI 

Durant la sessió es tracta l’oci dels joves com un tema rellevant: mentre que els majors d’edat es
desplacen fora del municipi degut a la major oferta d’oci, els adolescents no tenen aquesta
possibilitat.
S’apunta que el Teatre Auditori del CCB està infrautilitzat degut a una programació poc atractiva.
Es proposa replicar la iniciativa cultural d’estiu a l’aire lliure que realitza el municipi veí de La
Garriga.

La creació de l’espai jove a les antigues naus militars o a qualseval altre espai serà una resposta a la
manca d‘oci per a joves i adolescents del municipi.

D’altra banda, s’explica que a les Franqueses existeix el programa “Escenifica’t”, espai de promoció
d’iniciatives culturals i artítistiques de gent del municipi. Per participar-hi s’ha de contactar amb
l’àrea d’infància i joventut al telèfon 938405780 o a través del correu
infanciaijoventut@lesfranqueses.cat.

També es reconeix que la programació cultural adreçada a joves i a adults no acaba de funcionar (a
diferència de la programació adreçada a gent gran i infants). S’anima a la població juvenil a fer
arribar propostes i inquietuds al Patronat de Cultura per poder generar una programació cultural
que sigui del seu interès.

SERVEIS A LES PERSONES
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UN MUNICIPI ON VIURE I GAUDIR

✔LLOGUER D’HABITATGE 

Respecte a l’habitatge es parla de la manca de suport a joves i d’un lloguer a preus assequibles.

La manca d'habitatge a un preu assequible és un problema del propi mercat d'habitatge, hi ha poca
oferta i una important demanda.

L’Ajuntament està treballant en la creació d’habitatge públic. Està previst que al nou sector R, en
procés d'urbanització, hi hagi 3 parcel·les d’Habitatge de Protecció Oficial. S’ha sol·licitat finançament
als fons Next Generation per a la construcció de 28 habitatges d’arrendament social en dues
d’aquestes parcel·les de propietat de l’Ajuntament, preveient una reserva per a gent jove.

D’altra banda, i gràcies al Conveni de col·laboració amb el Consell Comarcal del Vallès Oriental i el
suport de l'Agència de l'Habitatge de Catalunya, s'ofereix un servei de mediació entre les persones
propietàries d'habitatges i persones que busquen habitatge en règim de lloguer, oferint una sèrie
d'avantatges i garanties per formalitzar el contracte d'arrendament mitjançant l'Oficina Comarcal
d'Habitatge.

L'Oficina Comarcal d'Habitatge, d'altra banda, posa a disposició dels ciutadans la inscripció en el
registre de sol·licitants d'habitatges de protecció oficial de Catalunya.

HABITATGE
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https://www.vallesoriental.cat/2028-el-consell/lorganitzacio/equip-de-govern/oficina-de-lhabitatge.html


UN MUNICIPI AMABLE I BEN CONNECTAT
TRANSPORT 
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✔ TRANSPORT PÚBLIC 

Al llarg de la sessió s’expressa contínuament la necessitat de millorar el transport públic. Es parla
de la necessitat d’una línia que vagi de Corró d’Avall fins a Bellavista, especialment pels alumnes
de l’Institut Lauro. A més, es parla de la falta d’adequació entre els horaris de l’autobús
i els del tren.

S’explica que en relació amb els desplaçaments i el transport cal cercar una mobilitat més
sostenible; les Franqueses ha aprovat el Pla Estratègic de la Bicicleta, a executar en cinc anys, que
unirà els cinc nuclis del municipi fent connexions amb els equipaments municipals, les estacions de
Corró d’Avall i Bellavista i els municipis veïns.

Les Franqueses està dins el Transgran. Això vol dir que la línia d'autobusos és una xarxa entre els
municipis de Granollers, Les Franqueses, Canovelles i La Roca. La línia d’autobusos que connecta
Corró d’Avall i Bellavista ja existeix, però se’n va fins a Granollers, passant per l’hospital. Existeix un
estudi del consell comarcal per augmentar freqüències i línies però el cost és molt elevat i els quatre
municipis han d'estar d'acord en tirar-ho endavant.

Sobre l’encaix d’horaris de busos i tren, és molt difícil aconseguir-ho. Per altra banda s’espera que les
obres d’ampliació del tren millorin les freqüències de la R3 i es restableixi el servei a la R2.

Finalment s’explica que, a principis d’any, l’Ajuntament va realitzar una enquesta a la ciutadania per
conèixer els hàbits en temes de mobilitat. La van respondre més de 700 persones i una de les
demandes que més va sortir va ser la necessitat de millorar el transport públic els caps de setmana,
a l’agost i que aquest sigui més fluid en els pobles més petits. Amb aquestes dades s’insistirà en que
s’apliquin aquestes millores tot i que el servei sigui mancomunat. A la pàgina web municipal, es pot
trobar l’informe dels resultats de l’enquesta ciutadana de mobilitat, que forma part de la part de
diagnosi del Pla de Mobilitat Urbana, que està elaborant l’Ajuntament.

https://www.lesfranqueses.cat/actualitat/noticies/2022/03/21/es-presenta-el-pla-estrategic-de-la-bicicleta-a-la-ciutadania
https://www.lesfranqueses.cat/fitxer/59828/Informe%20del%20procés%20participatiu%20PMUS%20FQV-rev.pdf


UN MUNICIPI QUE AVANÇA ECONÒMICAMENT

✔ACCÉS I OFERTA DE TREBALL

Durant la sessió sorgeixen propostes com la realització de xerrades sobre oportunitats laborals al
municipi als cursos de quart d’ESO i segon de batxillerat, així com informar als instituts sobre els
cursos que es realitzen a Can Ribes sobre monitoratge i manipulació d’aliments.

L’Ajuntament té un programa de plans d’ocupació adreçats a joves. Es tracta de contractes
temporals adreçats a persones empadronades al municipi en situació d’atur. Quan s’ofereixen, a
vegades, hi ha dificultats per trobar gent, cal millorar la comunicació en aquest sentit.

D’altra banda, es traslladen les propostes referents a les xerrades a 4 d’ESO i a la major difusió entre
els joves de la programació de cursos per a la inserció laboral, a l’àrea de Dinamització Econòmica
perquè es tinguin en consideració.

OPORTUNITATS LABORALS
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UN MUNICIPI QUE AVANÇA ECONÒMICAMENT
TREBALL
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GOVERN OBERT
INFORMACIÓ

✔ACCÉS A LA INFORMACIÓ 

La població jove manifesta que no els arriba informació sobre equipaments i/o serveis per a joves. 
Hi ha una desconnexió amb la política local i aquesta no es fa servir perquè es té la sensació que 
no es rebrà resposta. 
Sorgeixen algunes propostes com fer més atractiu el contingut de les xarxes socials. 

Des de l’Ajuntament es pren nota que cal treballar per a millorar la connexió entre els joves i
l’Ajuntament. En general hi ha una desafecció política més accentuada entre la gent jove. S’han de
donar a conèixer els recursos i serveis públics que hi ha a l’abast dels joves.
Existeix un mitjà per parlar amb l’alcalde que resulta molt àgil i és a través de la pàgina de l’Alcalde a
la web de l’Ajuntament. També existeix la bústia de queixes i suggeriments.

Es proposa fer el contingut de l’instagram de l’Ajuntament més atractiu per tal que arribi millor
als/les joves, reenfocar el contingut per a que cridi més l’atenció i més persones segueixin
l’Ajuntament i reduir el text, ja que es comenta que els joves no els atrau. Es traslladen aquestes
propostes al Gabinet de Comunicació de l’Ajuntament.



ENQUESTA DE VALORACIÓ DE  
L’AUDIÈNCIA PÚBLICA
Valori les següents afirmacions en una escala de l’1 al 5, on 5 significa que està 
molt d’acord i 1 molt en desacord.

1. Durant la sessió t’has sentit còmode per expressar les teves opinions i
malestars.

2. Creus que els seus dubtes i inquietuds han estat escoltats i s’han pres en 
consideració.

Mitjana 4,4

3. T’ha semblat interessant intercanviar opinions i inquietuds amb altres joves 
del municipi.

Mitjana 4,8
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Mitjana 4,5



ﾺ
4. Has sigut capaç de seguir completament la sessió (llenguatge, contingut...)

5. L’organització de l’acte ha estat com esperava en quant a:

- L’horari establert.

- La durada de la sessió.

- El lloc escollit.

Mitjana 4,5

Mitjana 4,5

Mitjana 4,5

Mitjana 4,6
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7. La sessió ha servit per conèixer amb més profunditat les polítiques 
municipals adreçades als joves.

8. Tornaries a participar en altres sessions participatives organitzades per 
l’ajuntament.

6. Recomanaries a algun amic/ga assistir a l’acte.

Mitjana 4,2

Mitjana 4,4

Mitjana 4,3
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